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ملخص المجريات الميدانية
في اللاذقية ليوم السبت 19/11/2011
خرج اليوم )شباب
اللاذقية الاحرار للتغيير( في مظاهرة عند شارع بور سعيد هتفت للحرية وحمص العدية
وطالبت باعدام

الرئيس واكدت على وحدة الشعب السوري، و كبرالاهالي من بيوتهم مع
الاحرار.



هذا و لا زالت سيارات العصابة
الأسدية المجرمة تقوم بالتنقل بين الأحياء والأسواق بسلاحهم الكامل طيلة الليل
والنهار.



حيث تواجدت ٤ سيارات بيك أب رباعية الدفع بحي الصليبة
عند التخصصية مع تواجد أمني كثيف، و تواجد أكثر من
٢٠٠عنصر أمن وشبيحة ومستخدمين
مدنيين داخل فرع الشبيبة بالصليبة )تم تحويل فرع الشبيبة الى ثكنة عسكرية(. كما
جابت 7
سيارات دفع رباعي للامن والشبيحة مع رشاشاتهم الخارجة من شبابيك السيارات
لارهاب الناس شوارع اللاذقية. بالإضافة لتواجد

تواجد باص وأربع سيارات أمن وشبيحة
بشارع بورسعيد عند بناية البطة.



هذا و قد قامت عصابات الأسد بوضع أربع غرف
اسمنتية مسبقة الصنع بساحة أوغاريت وهناك تواجد أمني كثيف بالمنطقة.



هز مشروع الصليبة انفجار قوي أدى لإستنفار
قوى الأمن، تلى ذلك قدوم سيارات الاسعاف إلى المنطقة بعد سماع الانفجار
المدوي
الذي هز المنطقة باكملها.




و قد قام الامن بتطويق منطقة مشروع الصليبة
وإقامة حواجز للتفتيش مع وجود سيارات الاجرة مليئة بعناصر الشبيحة ومرتزقة
الاسد،
كما قام الأمن و الشبيحة باقتحام حي الطابيات بالعشرات و معهم سيارات الأجرة المليئة
بالشبيحة. بالإضافة إلى حملة

مداهمات موسعة في حي الصيداوي.



بعون الله تم الإفراج عن المسن عبدالله
الطبق من قرية العيدو باللاذقية بعد اعتقال دام 5 أيام و بعد ضربه وشتمه.



نقلا عن عدة مصادر منها عامل من عمال مرفا
اللاذقية تمت مشاهدة دبابات حديثة في مرفا الاذقية ويرجح انها قادمة من روسيا.

Daily report from Latakia on Saturday 19/11/2011




Youth of Change went out on a demo today calling for freedom, Homs, the downfall of the

regime, and stressed on the solidarity and unity of all Syrians, while people cheered for

.them from thier homes




Assad thugs, meanwhile, continue roaming around Latakia in their cars
and with their

.weapons out the windows terrorizing citizens day and night




Four four-wheeler pick-up cars existed in Slaybeh near Takhasusieh among heavy security

presence. And more than 200 members were inside Al-Shabiba building in Slaybeh which

is now turned into a sort of military base. Seven more four-wheeler cars roamed around in

.the city, in addition to four buses near Al-Batta building in Bor-Saed street




Assad thugs installed more ready made cement rooms in Ugharit square amid heavy

.security there
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A big explosion was heard in Mashrou' Al-Slaybeh led to security being on full alert, later

.one ambulances came to the area




Security surrounded the area of Mashrou' Al-Slaybeh and installed barriers while taxi cars

with Assad thugs inside spread in the area, Security also raided Tabiyat in good numbers

.using taxi cars as a cover as well. In addition to raiding Al-Sidawi neighborhood

Senior citizen Abdulla Al-Tabeq from Al-Eido village in Latakia was released after a 5 day

.arrest during which he beaten and insulted badly




According to many sources, one of which is a worker at Latakia's port, many new army

.tanks were seen arriving to the port supposedly from
Russia




Good morning Latakia اللاذقية - صباح الخير يا بلادي







https://www.youtube.com/watch?v=IcvZC2PVX28

